
 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

П Р О Т О К О Л  

 

02.03.2018                                      м. Черкаси                                      № 20 
        

 
засідання постійної комісії  обласної    

ради з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 
 

Всього членів комісії  -   8 

На засіданні присутні  -   5 

 

ПРИСУТНІ: 

голова  постійної комісії    – Кравцова Н.О. 

секретар постійної комісії –  Костюченко В.О. 

 

Члени комісії: Братаніч В.А., Коваленко О.А., Лашкул В.Г. 

 

ВІДСУТНІ  члени комісії:  Бойко В.В., Зуєнко В.Л., Нестеренко І.І. 

                        

На засідання запрошені:  

 

Жуков 

Юрій Генріхович 

- директор ТОВ «Корсунь-Шевченківське 

поліграфічне підприємство» 

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації 

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

Яріш 

Анатолій Анатолійович 

- голова Черкаської районної державної 

адміністрації 

 

У засіданні взяв участь перший заступник голови обласної ради 

Тарасенко В.П. 

 



ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 
 

1. Про оренду цілісного майнового комплексу колишнього 

Жашківського комунального поліграфічного підприємства  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

2. Про оренду цілісного майнового комплексу колишнього 

Корсунь-Шевченківського комунального поліграфічного підприємства  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

3. Про затвердження розподілу препаратів та виробів медичного 

призначення  

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації 
 

4. Про передачу виробів медичного призначення  

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації 
 

5. Про передачу майна обласної комунальної власності  

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації 
 

6. Про передачу об’єкта незавершеного будівництва з балансу 

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства Черкаської обласної державної адміністрації у 

спільну власність територіальних громад Черкаського району  

Яріш 

Анатолій Анатолійович 

- голова Черкаської районної державної 

адміністрації 
 

7. Про визнання таким, що втратило чинність, рішення обласної 

ради від 24.06.2011 № 6-13/VI «Про затвердження Положення про надання 

орендарю погодження власника майна обласної комунальної власності на 

здійснення невід’ємних поліпшень орендованого майна»  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

8. Про Програму приватизації об’єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області, що перебувають у 

сфері управління Черкаської обласної ради, на 2018-2019 роки  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

 

 

 



1. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив, що проектом рішення "Про оренду 

цілісного майнового комплексу колишнього Жашківського комунального 

поліграфічного підприємства" передбачається надати Товариству з 

обмеженою відповідальністю "Жашківська поліграфія" цілісний майновий 

комплекс колишнього Жашківського комунального поліграфічного 

підприємства, що знаходиться за адресою: місто Жашків, вул. Соборна, 59, 

терміном на 5 років. 

Товариство вже орендує ЦМК, але у травні закінчується термін дії 

договору оренди. За орендовані примішення площею 709 кв.м. вчасно 

сплачується орендна плата – 35,8 тис. грн в рік, за грудень 2017 – 3151 грн. 

Прийняття рішення сприятиме підвищенню ефективності використання 

майна та забезпеченню надходження коштів до загального фонду обласного 

бюджету. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 1). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 20/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення "Про оренду 

цілісного майнового комплексу колишнього Корсунь-Шевченківського 

комунального поліграфічного підприємства" підготовлено з метою 

підвищення ефективності використання майна та забезпечення надходження 

коштів до загального фонду обласного бюджету. Проектом рішення 

передбачається надати в оренду Товариству з обмеженою відповідальністю 

"Поліграфічний Корсунь" цілісний майновий комплекс колишнього Корсунь-

Шевченківського комунального поліграфічного підприємства, який 

знаходиться за адресою: місто Корсунь-Шевченківський, вул. 

Червоноармійська, 7, терміном на 5 років. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 3). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 20/2 додається до протоколу (додаток 4). 
 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В., який зазначив, що цукровий діабет є однією з 

найважливіших проблем, що стосується людей різних вікових груп в усьому 

світі, масштаби якої постійно збільшуються. Цукровий діабет залишається у 



світі однією з найбільш актуальних проблем клінічної медицини, оскільки є 

невиліковним захворюванням. 

Проблема забезпечення хворих препаратами інсуліну є надзвичайно 

актуальною, оскільки інсулін являється життєво необхідним лікарським 

засобом і потребує безперебійного вживання протягом всього життя 

пацієнта. 

Призначання препаратів інсулінів проводиться відповідно до наказу 

Міністерства охорони здоров’я України від 05.08.2009 № 574 „Про 

затвердження протоколів надання медичної допомоги пацієнтам з 

ендокринними захворюваннями“ тільки в умовах ендокринологічного або 

терапевтичного стаціонарів фахівцями ендокринологами або терапевтами. 

Згідно з протоколами первинно призначаються препарати вітчизняних 

виробників, препарати іноземного виробництва призначаються комісійно в 

умовах ендокринологічного відділення КЗ „Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради“. 

Доповідач ознайомив членів комісії з підготовленим управлінням 

охорони здоров’я обласної державної адміністрації розподілом препаратів 

інсуліну та виробів медичного призначення між лікувально- 

профілактичними закладами області, придбаних КЗ „Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради“ за рахунок цільових коштів обласного 

бюджету 2017 року на забезпечення централізованих заходів з лікування 

хворих на цукровий та нецукровий діабет. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 5). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 20/3 додається до протоколу (додаток 6). 
 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

передачу виробів медичного призначення».  

Проектом рішення передбачається передати безоплатно з балансу 

комунального закладу „Черкаський обласний центр профілактики та 

боротьби зі СНІДом“ Черкаської обласної ради на баланс Уманської міської 

лікарні № 3: тест-системи імуноферментні для виявлення антитіл до вірусу 

імунодефіциту людини першого та другого типів у кількості 15840 

досліджень за ціною 12,12 грн., на загальну суму 191980,80 грн. та тест-

системи імуноферментні для виявлення поверхневого антигену вірусу 

гепатиту В (HBsAg) у кількості 4224 дослідження за ціною 8,10 грн., на 

загальну суму 34214,40 грн. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 7). 

 



ВИРІШИЛИ: висновок № 20/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

передачу майна обласної комунальної власності», яким передбачається 

передати з балансу комунального закладу „Черкаський обласний 

онкологічний диспансер“ Черкаської обласної ради на баланс лікувально-

профілактичних закладів області медичне обладнання загальною сумою 

14544712,80 грн. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 9). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 20/5 додається до протоколу (додаток 10). 
 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Яріша А.А, який повідомив, що проектом рішення «Про передачу 

об’єкта незавершеного будівництва з балансу Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства Черкаської 

обласної державної адміністрації у спільну власність територіальних громад 

Черкаського району» передбачається передача на баланс Черкаської 

центральної районної лікарні об’єкту незавершеного будівництва 

«Центральна районна лікарня, с. Червона Слобода Черкаського району – 

будівництво (перша та друга черга)» загальною вартістю виконаних робіт 

12 934 322,19 грн.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 11). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 20/6 додається до протоколу (додаток 12). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення "Про 

визнання таким,  що  втратило  чинність,  рішення  обласної   ради  від  

24.06.2011  № 6-13/VI «Про затвердження Положення про надання орендарю 

погодження власника майна обласної комунальної власності на здійснення 

невід’ємних поліпшень орендованого майна».  

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 13 ). 



ВИРІШИЛИ: висновок № 20/7 додається до протоколу (додаток 14). 
 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який наголосив на необхідності повернення до розгляду 

проекту рішення обласної ради "Про Програму приватизації об’єктів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області, що 

перебувають у сфері управління Черкаської обласної ради, на 2018-2019 

роки", а саме до розгляду Додатку 2 до Програми та підтримати включення 

пунктів 1, 2 до переліку об’єктів комунальної власності, які підлягають 

приватизації шляхом викупу орендарем, товариством відповідно до 

Програми приватизації об’єктів спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області, що перебувають у сфері управління 

Черкаської обласної ради, на 2018-2019 роки.  

Доповідач зазначив, що вказані приміщення перебувають в оренді з 

2014 та 2015 років. Орендарем здійснено невід’ємні поліпшення, орендна 

плата сплачується вчасно. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 15 ). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 20/8 додається до протоколу (додаток 16). 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                     Н. Кравцова 

 

Секретар постійної комісії                                                 В. Костюченко 


